
 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Για τους κ.κ. Υπουργούς: 
 

  Οικονομικών 
 

 Ανάπτυξης και επενδύσεων 
 

Θέμα: « Η δραματική πτώση των εσόδων στις ξενοδοχειακές μονάδες της 

Δυτικής Μακεδονίας επισπεύδει την ανάγκη για ουσιαστικά μέτρα ενίσχυσης». 

 

Οι Βουλευτές Π.Ε. Κοζάνης κ. Βέττα Καλλιόπη, Π.Ε. Φλώρινας κ. Πέρκα 

Θεοπίστη (Πέτη)  και Π.Ε. Καστοριάς κ. Τελιγιορίδου Ολυμπία καταθέτουν προς 

τους κ.κ. Υπουργούς Οικονομικών και Ανάπτυξης και Επενδύσεων αναφορά, με 

συνημμένη την από 10.1.2022 ανακοίνωση του Συνδέσμου Ξενοδόχων Δυτικής 

Μακεδονίας ‘’Ξένιος Ζευς΄΄ στην οποία καταγράφεται το τεράστιο οικονομικό 

πρόβλημα του κλάδου. 

Ενδεικτικά αναφέρεται ότι η πληρότητα των ξενοδοχειακών μονάδων κατά την 

πρόσφατη εορταστική περίοδο δεν ξεπέρασε το 35%, καθώς τα εσπευσμένα μέτρα για 

την αντιμετώπιση του νέου πανδημικού κύματος, απέτρεψαν τους επισκέπτες από το 

να επισκεφθούν την περιοχή. Συνεπαγωγικά, η μέση πληρότητα για την χειμερινή 

περίοδο, σύμφωνα με τις εκτιμήσεις του Συνδέσμου, θα ανέλθει στο 12% της 

συνολικής χωρητικότητας, γεγονός που ναρκοθετεί τις προοπτικές επιβίωσης και 

ανάπτυξης του ξενοδοχειακού τουρισμού. 

Ως εκ τούτου καταγράφονται μια σειρά από αναγκαία και άμεσα μέτρα ενίσχυσης, τα 

οποία πρέπει να ληφθούν άμεσα για να στηριχθεί ένας ζωτικός τομέας της οικονομίας, 

ο τουρισμός, που λειτουργεί πολλαπλασιαστικά για την ευρύτερη οικονομία της 

Δυτικής Μακεδονίας. 

 

 

Επισυνάπτεται η επιστολή με τα αναφερόμενα σχετικά. 

Παρακαλούμε για την απάντησή σας και τις σχετικές ενέργειες καθώς και να 

μας ενημερώσετε σχετικά. 

Αθήνα, 12 Ιανουαρίου 2022  



 

Οι καταθέτοντες Βουλευτές 

 

Βέττα Καλλιόπη 

Πέρκα Θεοπίστη (Πέτη)  

Τελιγιορίδου Ολυμπία 

 


